
Beste dorpsgenoot

In deze tijden aan politiek doen is een uitdaging. De 
gemakkelijkste strategie is om te vervallen in negati-
visme, om de ideeën en realisaties van de meerder-
heid neer te halen en om zeker niet met oplossingen 
te komen. Het verleden leert ons dat dit kan lonen. 
N-VA Beerse-Vlimmeren kiest er bewust voor om 
dat niet te doen. Bewust! Wij steunen wat goed is en 
proberen om goede voorstellen nog verder te verbe-
teren. Uiteraard met de nodige kritische zin. Dat is 
onze rol en onze plicht. En we merken dat het loont. 

Heel wat onderwerpen en voorstellen die we vanuit 
de oppositie voorleggen, worden door het bestuur 
overgenomen. De lijst met voorbeelden wordt lang: 
de omleidingsweg, het idee van het nieuwe diensten-
centrum, het prikkelarme moment op de kermis, het 
project akkerbeek, het opnieuw aansteken van de 
openbare verlichting, …

En we gaan verder. Onze N-VA ploeg staat er. Dat 
bewijzen onze mensen elke dag. We spraken de 
laatste maanden met veel inwoners. We ontmoetten 
meer dan 500 gasten op onze zomerkriebels en we 
fi lterden alle info uit onze enquêtes en gesprekken 
op de buurtbabbels. Ouderen, ouders, jongeren, 
blije en soms bezorgde mensen … We luisterden en 
gaan ermee aan de slag. Lees in dat verband zeker 
het interview met jonge ouders verder in dit blad.

Geniet van de herfst, we zien 
elkaar binnenkort!

Bert van Mierlo
Voorzitter 

N-VA Beerse-Vlimmeren

Lili Jansen trekt lijst voor N-VA in Beerse

N-VA Beerse stelt Lili 
Jansen (49) voor als kan-
didaat-burgemeester in 
2024. “Ik ben blij dat ik 
het vertrouwen krijg van 
mijn partij”, zegt Jansen. 
“Ons dorp had nog nooit 
een vrouwelijke burge-
meester, en dat is volgens 
ons de verandering die 
nodig is.” Bart Smans (42) 
uit Vlimmeren krijgt de 
tweede plaats op de lijst.

Ideale tandem
N-VA Beerse-Vlimmeren wil 
vanaf eind 2024 opnieuw mee 
besturen. De eerste twee kandida-
ten op de lijst worden Lili Jansen 
en Bart Smans. Voorzitter Bert 
Van Mierlo vertelt trots: “We 
hebben een tandem gekozen met 
de nodige politieke ervaring én 
een sterke verankering in beide 
kernen: vrouw-man en 
Beerse-Vlimmeren.”

Beerse nog beter maken
Lili wil in Beerse een aantal 

dingen veranderen. “We moeten 
meer focussen op veiligheid en 
op een gezond financieel beleid. 
Ook samenwerking staat hoog 
op de agenda, zowel binnen als 
buiten de gemeentegrenzen. Alle 
partijen moeten aan hetzelfde 
zeel trekken. En we moeten ook 
samen met onze buurgemeenten 
projecten kunnen afwerken. Nu 
ontbreekt het te vaak aan overleg 
en verbinding met anderen. Ik 
denk dat dit met een vrouw aan 
het stuur anders kan, en daar 
wordt onze hele gemeente beter 
van”, zegt Lili Jansen.
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Lili Jansen en Bart Smans trekken 
de N-VA-lijst in 2024 en gaan samen 
voor een nog betere gemeente.

Beerse-Vlimmeren
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Kinderopvang: een knelpunt in onze gemeente
We horen steeds vaker dat ouders moeite hebben om kinderopvang te vinden. Sven en Nele, een jong koppel uit Beerse, werden 
onlangs trotse ouders van Berten. Zij delen graag hun verhaal. En we luisterden naar Inge Blondeel, die samen met Hans Luyckx 
voor de N-VA het thema kinderopvang in onze gemeente opvolgt.

Sven en Nele, vertel eens over de eerste 

maanden van jullie ouderschap

Het heeft iets magisch, mama en papa 
worden. Je bent enorm blij omdat je een 
wezentje hebt waarvoor je kan zorgen. 
Maar het brengt ook zorgen met zich mee.

Hoe bedoel je?

Het genieten sloeg bij ons al snel om naar 
stress over opvangmogelijkheden. Wij 
werken allebei en hebben dus opvang voor 
Berten nodig. Het is niet logisch dat je 
onmiddellijk al je ouderschapsverlof moet 
opnemen omdat je geen opvang hebt. Of 
dat je onbetaald verlof moet nemen. Som-
mige jonge ouders vrezen zelfs ontslagen 
te worden omdat ze geen opvang hebben 
en zelf moeten thuisblijven. 

Voor ouders uit Beerse bestaat toch het 

kinderloket van de stadsregio?

Dat klopt, maar dat is moeilijk bereikbaar 
en dat kon ons – net zoals veel andere 
ouders – geen oplossing bieden. Ook de 
crèches bevestigen dat het kinderloket 
niet werkt zoals het zou moeten. Uitein-
delijk vonden we een oplossing buiten de 
stadsregio, namelijk in Tielen. Het nadeel 
daarvan is dat het niet op de weg naar het 
werk ligt en dat de verplaatsing geld kost 
dat we liever aan ons gezin zouden beste-

den in de plaats van aan brandstof. Maar 
ondanks die nadelen zouden we iedereen 
aanraden om ook buiten de stadsregio te 
zoeken. Want je hebt beter opvang (waar 
dan ook), dan dat je niet aan het werk zou 
kunnen.

Inge, jij volgt vanuit de oppositie voor de N-VA 

het thema kinderopvang op. Het kan toch niet 

de bedoeling zijn dat onze ouders naar een 

andere regio moeten rijden om kinderopvang 

te vinden?

Zeker niet! Maar we wisten dat dit zou 
gebeuren. En we hebben er destijds met de 
N-VA voor gewaarschuwd. Maar de meer-
derheidspartijen wilden niet luisteren. In 
Turnhout waren de wachtlijsten langer 
dan in Beerse, en toch wilde het huidige 
bestuur absoluut kinderopvang organise-
ren binnen de stadregio. Wij hebben toen 
gevraagd om de cijfers te bekijken, net zo-
als wij gedaan hadden. En we waarschuw-
den dat kinderen uit Turnhout, Vosselaar 
en Oud-Turnhout onze plaatsen zouden 
innemen. En dat de ouders uit Vlimmeren 
en Beerse dan weer elders opvang zouden 
moeten zoeken. En dat is de laatste jaren 
harde realiteit geworden.

Hoe kan het anders?

Het is moeilijk om eerder genomen 

beslissingen terug te draaien. Maar wij 
zijn bezig met de voorbereiding van ons 
verkiezingsprogramma voor 2024 en het 
thema van de kinderopvang blijft naar 
boven komen. Bijna elke ouder spreekt 
ons erover aan. We moeten bekijken hoe 
we de ouders uit ons dorp meer plaatsen 
kunnen aanbieden in ons dorp zelf. We 
moeten schakelen, want het 
gaat niet de goede richting uit. 
Onze jonge ouders verdienen 
beter!

Vastgoedinformatieplatform: Beerse opnieuw de duurste
Op de gemeenteraad van augustus werd beslist om aan te sluiten op het Vastgoedinformatieplatform. “Dat is positief”, zegt 
Lili Jansen. “De N-VA stemde voor. Maar we stemden tegen wat de kostprijs betre� . Want opnieuw zijn we duurder dan al onze 
buurgemeenten.”

Vastgoedinformatieplatform?
Het Vastgoedinformatieplatform is een 
generiek gegevensdelingsplatform dat de 
uitwisseling van vastgoedinformatie mo-
gelijk maakt. Via het platform kan op een 
hele eenvoudige manier vastgoedinforma-
tie verkregen worden. Het verzamelt data 
uit de verschillende aangesloten, centrale 
bronnen. Vanaf 1 januari 2024 zullen aan-
vragen voor elk perceel in Vlaanderen via 
het platform verlopen. N-VA Beerse-Vlim-
meren is blij dat Beerse zich ook aansluit. 
Het zorgt ervoor dat zowel voor het perso-
neel van Beerse als voor de aanvrager alles 
vlotter verloopt. “Enkel de prijs is te hoog 
in Beerse”, zegt Lili Jansen. “Zeker als je 
weet dat het bestuur eerder de belastingen 
al verhoogde.”

Beersenaren betalen meer
Twee jaar geleden betaalde een aanvrager 
in Beerse maximum 40 euro: 20 euro 
voor een uittreksel uit het plannenregister 
en 20 euro voor een stedenbouwkundig 
uittreksel. Het bestuur verdriedubbelde in 
2022 dat bedrag naar 120 euro voor een 
dossier. Ook toen stemde de N-VA tegen.

Bij de overgang naar het Vastgoedinfor-
matieplatform wil men opnieuw 120 euro 
vragen. De N-VA deed haar huiswerk 
en zocht op hoeveel de kostprijs in onze 
buurgemeenten bedraagt. Lille en Rijke-
vorsel stapten nog niet over naar het Vast-
goedinformatieplatform en vragen respec-
tievelijk 75 euro en 62,5 euro. Merksplas 
vraagt 50 euro, Vosselaar vraagt 75 euro 
en Kasterlee en Zoersel 100 euro. Zij 

sloten zich wel aan bij het platform. Beerse 
is dus op dat vlak veel duurder dan al onze 
buurgemeentes. De N-VA stelde voor om 
ook in Beerse een billijke vergoeding te 
vragen, maar daar waren geen oren naar. 
Daarom stemden we als enige partij tegen 
de kostprijs.

N-VA Beerse-Vlimmeren in actie

Onze vrouwelijke gemeenteraadsleden zetten in september de kermis in.

Op 2 juli verwelkomden we meer dan 
500 mensen op onze Zomerkriebels.

Wist je dat …
… onze quizploeg op de veertiende plaats eindigde bij de quiz van de Bloemenwijk en op de vijfde plaats bij de quiz van de Voorkens?

… de gemeente gaat snoeien in het aantal bladkorven? In plaats van 145 bladkorven komen er nog maar 49. Eén derde minder dus!

… het bestuur eerder ook al besliste dat snoeihout niet meer aan huis wordt opgehaald?

… het bestuur 180 graden keerde in het dossier van het woonproject Akkerbeek? De buurtbewoners en de N-VA bleven op 
de gemeenteraad pleiten voor een leefbare oplossing. In mei had men er geen oren naar, eind juni werd het project stopgezet.

… raadslid Bart Smans nog eens aandrong om ook in Vlimmeren de pleintjes te onderhouden?

N-VA Beerse-Vlimmeren kwam naar u toe
Begin september vond u ons tentje en onze bestuursleden op tien verschillende locaties in onze gemeente. U kwam massaal uw 
ingevulde enquête inleveren en wij trakteerden op een ijsje. 

Tussendoor genoten we van babbels met jong en oud over wat goed is in onze buurten en wat beter kan. Wij gaan aan de slag met alle 
opmerkingen, verwerken ze en bekijken wat we ermee kunnen doen om van Beerse-Vlimmeren een nog fijnere gemeente te maken.

Bedankt voor de grote opkomst, het enthousiasme en uw medewerking! Het waren heel geslaagde buurtbabbels.

Steeds meer jonge ouders vinden geen 
kinderopvang in onze eigen gemeente. De 
N-VA wil bekijken hoe we dat probleem 
kunnen oplossen.

Inge Blondeel
Gemeenteraadslid
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Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


